



## Sektionen för Informations- och Nanoteknik

Kistagången 14,  
164 40 Kista  
insektionen.se

### Öråd #1

2018-02-01, Kl. 18.00, Sal 301



## 1. Formalia

### 1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästare Sabina Hauzenberger förklarar mötet öppnat 18:04:38.

### 1.2. Mötets behöriga utlysande

Kallelse skickades till [Vraq@tmeit.se](mailto:Vraq@tmeit.se), [Marskalk@tmeit.se](mailto:Marskalk@tmeit.se), [Prao@tmeit.se](mailto:Prao@tmeit.se)  
2018-01-17

Mötet fanns behörigt utlyst.

### 1.3. Val av mötesordförande

Mötet valde Sabina Hauzenberger till mötesordförande.

### 1.4. Val av mötessekreterare

Mötet valde Emma Good till mötessekreterare.

### 1.5. Val av justeringspersoner tillika rösträknare

Gustaf Haglind och Elias Skilje nominerades och godtog nomineringarna.  
Mötet valde Gustaf Haglind och Elias Skilje till justerare tillika rösträknare.

### 1.6. Närvarande

Emma Good, Sabina Hauzenberger, Nicklas Ockelberg, Yukki Nakamura, Gustaf Haglind, Klas Engberg, Felix Jontegen, Emelie Holm, Simon Öhman, Alexandra Kolonia, Gustaf Franksson, Anton Werelius, Wajd Tohme, Theodor Sandström, Jesper Falk, Elias Skilje, Sebastian Porling, Robin Björk

### 1.7. Föregående protokoll

Finns inget för det här verksamhetsåret.  
Förra årets finns på hemsidan.

### 1.8. Fastställande av föredragslista

Mötet fastställde föredragslistan.

## 2. Mästarna rapporterar

### 2.1. Allmänt

#### 2.1.1. Praoaccess till köket

Prao ska inte vara i köket ensamma

**2.1.2. Övrigt**

**2.2. KMR**

**2.2.1. Ambassadörer till Buffaloklubben**

De nuvarande ambassadörerna vill sluta och de behöver nya.  
Ambassadörernas huvuduppgift är att sälja buffalomärken till folk.

**2.3. Pubrådet**

Alla andra sektioner har färre platser till STAD, vi har färre reservplatser.

**3. Motioner och Interpellationssvar**

**4. Propositioner**

**5. Beslut**

**5.1. Utröstning**

Felix Jontegen nominerades  
Vidar Särnesjö nominerades  
Rasmus Ahlbäck nominerades  
INgen blev utröstad och satt i skamvrån.

**6. Diskussion**

**6.1. Pubmat**

Folk har klagat på storleken på portionerna. Några förslag från orådet var att fylla på med mer billiga kolhydrater, och att öka priset och lägga på mer mat.

**6.2. Paradsittning**

TMEIT borde ha en stor sittning med ett fast tema som återkommer varje år. WhiskyTåren är för nischad. MLG skulle kunna bli nice. Kan få folk att inse att TMEIT existerar. QMISK säljer sig själva bättre. Fixa workshops där folk får komma med förslag på teman/sittningar.

**6.3. Uppföljning av event**

**6.3.1. TMEIT**

**6.3.1.1. WhiskyTåren 2017-11-17**

Nice, men få gäster. Dålig marknadsföring. Vissa har klagat på att det var dyrt för en KMR-sittning. Dagen innan Glensittningen, inte optimalt. Bra eftersläpp/INternfest.

**6.3.1.2. Cocktailfredagspub (My) 2017-11-24**

Inte så mycket folk, men vi sålde mycket drinkar. Jesper vill ha mer paraplyer och frukter. Ha snittar som add-on istället för pubmat.

**6.3.1.3. INternfest med QMISK 2017-12-16**

Bra mat, Klaeng och Alexandra fixade Klaengtucky Fried Chicken.

**6.3.1.4. TG#2 2018-01-13**

Props till Elias och Klaeng som ställde upp på att jobba när Vidar hade feber. Gasquen och maten var i tid för första gången på länge. Lagom många gäster.

**6.3.2. KMR**

**6.3.2.1. Star Wars-sittning - DISK 2017-11-11**

Några var där, många prao. Bra dekor, inget speciellt hände under gasquen. En prao blev lämnad kvar själv men han överlevde.

**6.3.2.2. GDS:en - fkm\* 2017-11-11**

Ingen från TMEIT var där.

**6.3.2.3. Glensittningen - QMISK 2017-11-18**

Förvånansvärt bra. Bra mat.

**6.3.2.4. Divina Comedia 2017-12-04**

Spice glömde anmäla folk.

**6.4. Kommande event**

**6.4.1. TMEIT**

**6.4.1.1. INternfest 2018-02-24**

#tagga24e

**6.4.1.2. KMR-sittning 2018-04-28**

Inget tema än.

**6.4.2. KMR**

**6.4.2.1. Plums - DKM 2018-02-10**

Ingen från TMEIT ska gå.

**6.4.2.2. Midvinterblotet - QMISK 2018-02-17**

Många som har anmält sig. ~~Sabina~~ Nicock fixar förfest.

**6.4.2.3. Vårkryssen 2018-04-15**

Sjöslaget fast längre och på våren. Blir ersättning för AG.

**6.4.3. Övrigt**

**6.4.3.1. Ovvepub på Nymble - Imorgon!**

3,5/5 av mästarna ska dit. Sabina och Rex ska vara med i beerpongturneringen.

## 7. Övriga frågor

### 7.1. VRAQBRÖLLOP

Emelie och Simon ska gifta sig i sommar, och tycker det skulle vara kul om det är folk från TMEIT som jobbar. De betalar TMEIT för arbetarna. Intresseanmälan kommer upp någon gång i framtiden.

### 7.2. Ny Spiken och ny märkeshot

Mästarna fixar, men folk får skicka in förslag.

### 7.3. Internfest med fkm\*

Fysik tycker det skulle vara nice med en gemensam internfest, de har inte heller speciellt mycket random folk på sina pubar. Sittning???????? Kan bli kul även om man inte känner folk sen tidigare.

### 7.4. Buss till Syndafloren

Sabina fick meddelande från någon random som såg att det var några (bara GT) från TMEIT som ska till Syndafloren, och undrade om någon ville åka med i deras buss. Sabina fixar.

### 7.5. How 2 marketing

Vi behöver göra mer än att fixa en paradsittning för att få folk att komma hit. Vi måste ut och visa upp oss mer och prata med folk. Alla medlemmar måste hjälpa till att dra hit folk. Fixa en marknadsföringsworkshop.

## 8. Mötets avslutande

Mötesordförande Sabina Hauzenberger förklarar mötet avslutat 19:19:19.

---

Mötesordförande  
Chairman of the Meeting

---

Justeringsperson

---

Mötessekreterare  
Secretary of the Meeting

---

Justeringsperson